
1e cyclus 2014               
 
Toezeggingen  
 

Jansma 

datum toegezegd 
aan 

toezegging gereed / opmerkingen 

30-06-09 raad Het college zal de kritische succesfactoren in kaart bren-
gen van het instrument Vereniging van Eigenaren i.v.m. 
Valleipark 

De beantwoording van de vraag is gekoppeld aan de actualisatie 
van het Groen beleidsplan, dat in het voorjaar van 2014 aan de raad 
wordt aangeboden.. 
 

 
 
Rolle 

datum toegezegd 
aan 

toezegging gereed / opmerkingen 

31-03-11 Madiol Vraagt aandacht van RWS voor de geluidsbelasting door 
de verbreding van de A28 en houdt dit nauwlettend in de 
gaten 

De verbreding van de A28 is onlangs voltooid. Volgens RWS wordt 
aan de wettelijke geluidnormen voldaan. Sinds het aanbrengen van 
geluidreducerend asfalt is het merkbaar stiller geworden op en rond 
de A28. Door de plaatsing van (hoge) schermen langs de Amers-
foortse kant van de A28 was er aanvankelijk sprake van een lichte 
toename van het wegverkeerslawaai. Dit wordt inmiddels ruim-
schoots gecompenseerd door het dubbellaags zoab dat pas later is 
aangebracht. Het is nu stiller dan in de laatste jaren voorafgaand 
aan de verbreding.   
Deze toezegging beschouwen wij hiermee als afgedaan.    
    

31-03-11 Kroeze Informeert via de RIB over de voortgang werkzaamheden 
aanleg fietspad Asschatterweg 
 

Permanent via de Raadsinformatiebrief 

 
 
Van Beek 

datum toegezegd 
aan 

toezegging gereed / opmerkingen 

10-02-11 Van den Informeert de raad tijdig als het college gebruik maakt van Permanent  
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Berg de gedelegeerde bevoegdheid ogv de Wabo en de Wro Wij zullen hiervoor een standaard format gebruiken en deze via de 
griffie naar u toesturen. 
 

14-11-13 Piersma Geeft de raad een analyse over de samenwerking tussen 
de gemeente en de WSL (op welke wijze kunnen wij in 
maatschappelijk opzicht nog leunen op de WSL?)  

Dit onderwerp wordt betrokken bij een uitwisseling  waarin de ge-
meenteraad over o.a. nieuwe prestatieafspraken en  de evaluatie 
van de Huisvestingsverordening Leusden 2003 wordt geïnformeerd. 
Zie hiervoor de  raadsinformatiebrief van januari 2014. 
 

 
 
Vermeulen 

datum 
 

toegezegd 
aan 

toezegging gereed / opmerkingen 

27-06-13 Piersma Debat organiseren over het verminderen van (juridische) 
beperkingen en belemmeringen voor de samenleving  

De werkgroep om te bezien hoe dit aan te pakken is gevormd en is 
van start gegaan. 
 

14-11-13 raad Inhoudelijk advies geven over het burgerinitiatief: ‘het nul-
beleid inzake het vestigen van coffeeshops te herzien’ 

De raad wordt aanbevolen om alle betrokkenen uit te nodigen voor 
een gesprek. 
 

 
 
 

Aangenomen moties 
 

nr. datum Motie gereed / opmerkingen 
1 01-07-10 Terugkoppelen gesprekken diverse gemeenten inzake openstelling 

Leusderheide  
De opstelling van de provincie, de gemeente Amersfoort (eigenaar 
van de Leusderheide) en Defensie (gebruiker) maken duidelijk dat 
het voorlopig geen zin heeft om voortvarend in te zetten op open-
stelling voor recreatie. Wethouder Van Beek blijft het belang van 
openstelling in betrokken gremia onder de aandacht brengen. Voor-
alsnog zal de communicatie met de raad plaatsvinden via de raads-
informatiebrief.  
 

2 01-07-10 Onderzoeken mogelijkheden realiseren evenemententerrein Afgerond. Raad geïnformeerd middels memo. 
 

14 28-02-13 - Een nieuw raadsvoorstel op te stellen op basis waarvan de raad 
een richtinggevend accommodatiebeleid kan vaststellen. In dit 

In de raad van februari 2014 wordt een uitgangspuntennota voorge-
legd aan de raad. Deze nota heeft als doel om de raad vooraf te 
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voorstel worden expliciet de kaders/uitgangspunten benoemd. In 
het accommodatiebeleid zijn de verantwoordelijkheden en be-
voegdheden van raad en college opgenomen.  
 
 
In het nieuw op te stellen raadsvoorstel worden in ieder geval de 
volgende uitgangspunten opgenomen: 
 

- bestaande accommodaties blijven in stand tenzij de raad daar 
een ander besluit over neemt; 

- de exploitatie van de accommodaties wordt zo geregeld dat be-
trokken besturen en gebruikers zich kunnen richten op hun ei-
gen kerntaken en de beheertaken niet de overhand krijgen; 

- het college geeft inzicht in de wijze waarop de ontwikkeling van 
de maatschappelijke behoefte in kaart wordt gebracht en via (in-
strumenten voor) monitoring wordt gevolgd; 

- het college geeft inzicht in mogelijke (financiële) consequenties 
van het beleid, ook voor de gebruikers. 

 

betrekken bij het stellen van de uitgangspunten/randvoorwaarden 
voor een succesvol en gedragen beleid. Na de verkiezingen zal een 
nieuw accommodatie beleid (in de vorm van een strategiebepaling 
en een huisvestingsplan) aan de raad worden voorgelegd op basis 
van deze uitgangspunten/randvoorwaarden. 

15 11-04-13 - vastgehouden moet worden aan de doelstellingen en kaders zo-
als eerder door raad vastgesteld, waaronder de ontwikkelingsvi-
sie Groot Agteveld en het Beeldkwaliteitsplan, 

- dit impliceert dat ook gebouwd zal gaan worden in het areaal dat 
nu krachtens het amendement buiten het bestemmingsplan 
wordt gehouden, 

- alsnog een apart bestemmingplan dient te worden opgesteld op 
het moment dat de projectfasering dat vereist en de bouwplan-
nen concreet vorm en inhoud krijgen zodat omwonenden weten 
waar ze aan toe zijn, 

- omwonenden en belanghebbenden op dat moment zorgvuldig 
bij de planvorming betrokken moeten worden, 

 

Overeenkomstig de motie zal een apart bestemmingsplan worden 
opgesteld op het moment dat de projectfasering dat vereist. 

17 30-05-13 Moedigt het college aan om: 
- met kopers en huurders, en projectontwikkelaars en investeer-

ders alles in het werk te stellen om projecten voortgang in ont-
wikkeling te laten houden; 

- open en eerlijk met burgers te spreken over verwachtingen ten 
aanzien van de voortgang en impact van omgevingsfactoren op 
de projecten; 

Het college is zich deze aanmoedigingsmotie zeer bewust en maakt 
permanent onderdeel uit van ons handelen. Hiermee beschouwen 
wij dat is voldaan aan de motie.  
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- daarbij uiteraard de belangen van Leusden en haar burgers te 
borgen door gevoelige informatie, als dat voor de kwaliteit en fi-
nanciële haalbaarheid van projecten noodzakelijk is, in beslo-

tenheid te behandelen. 
 

19 10-07-13 Draagt het college op alles in het werk te stellen om te zorgen dat vanaf 
het moment dat het ziekenhuis in gebruik is elke Leusdenaar naar het 
ziekenhuis aan de Maatweg kan komen. Wij adviseren de onderhande-
lingen met de provincie en Connexxion voor 15 juli 2013 te starten. 

De raad is recent geïnformeerd over de mogelijkheden om Connexi-
on een proef te laten uitvoeren naar de rentabiliteit van een recht-
streekse buslijn naar het nieuwe ziekenhuis. Het college heeft daar-
bij het standpunt ingenomen dat de gevraagde investering voor deze 
proef,  € 30.000,- in deze tijd niet verantwoord is. De gemeenteraad 
heeft impliciet laten weten dat de  € 30.000 niet beschikbaar gesteld 
wordt voor deze pilot. Nu Leusden niet bereid is de helft van de kos-
ten voor zijn rekening te nemen trekt ook de provincie, die bereid 
was de andere helft te betalen, zich terug. Deze pilot is hiermee van 
de baan. 
 
Zoals aangekondigd in de brief van het college aan de raad (21 au-
gustus 2013) wordt de focus nu gelegd op het stimule-
ren/ondersteunen van vrijwilligersinitiatieven.  
Volgens afd. Beleid is deze afgerond. 

20 11-07-13 Verzoekt het college om: 
- naast de beperkte gevolgen die de kerntakendiscussie conform 

de Kaderbrief 2014 voor de formatie heeft, recht te doen aan het 
genoemde amendement uit 2014 en binnen het huidige taken-
pakket verder te zoeken naar effectiviteit en efficiency in de or-
ganisatie;  

- hiervoor een taakstelling op zich te nemen die uitmondt in een 
structurele besparing van € 100.000,00 per jaar in 2017; 

- hiertoe de in de Kaderbrief gehanteerde ozb-verhoging te be-
perken tot structureel €100.000,00 jaarlijks in 2017 
 

De taakstelling van € 100.000 zal, gelet op het tijdstip 2017, aanslui-
tend op de te realiseren taakstelling van € 540.000 ofwel 9 fte wor-
den gerealiseerd.  
Uitgangspunt is wel dat de kansen en mogelijkheden om deze taak-
stelling te realiseren door middel van effectiviteit en efficiency in de 
organisatie eerder worden verkend dan kort voor genoemd tijdstip. 
Omdat efficiencyverbetering  in de organisatie en verbeteringen in 
de processen van ons takenpakket onderwerpen zijn die blijvend 
onze aandacht hebben is het logisch om bij het verkennen van de 
kansen en mogelijkheden de aansluiting te zoeken bij die organisa-
tiedoelstellingen. 
 

21 11-07-13 Verzoekt het college: 
- de genoemde organisaties zo veel als mogelijk te faciliteren bij 

het ontwikkelen van activiteiten die gericht zijn op het verwerven 
van alternatieve financieringsbronnen en hier met name bij het 
ontwikkelen van het nieuwe drank- en horecabeleid aandacht 
aan te besteden 

Binnen een vast te stellen accommodatiebeleid worden partijen pro 
actief geholpen om hun bedrijfsvoering te professionaliseren. Vooraf 
aan deze stap zal er echter een accommodatiebeleid dienen te wor-
den vastgesteld en de bezettingsgraad en andere informatie van de 
accommodaties geïnventariseerd.. Als het accommodatiebeleid 
wordt vastgesteld, zullen in de loop van 2014 gesprekken met partij-
en volgen om tot verbetering van de bedrijfsvoering te komen. 
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22 03-10-13 Verzoekt het college ernaar te streven om: 
- het VNG-tijdspad aan te houden: januari 2014 beleidskader in 

de raad, april/mei beleidsregels en verordening in de raad, na-
jaar 2014 uitvoeringsplannen in de raad,   

- voor 1 januari 2015 de gebruikers een aanbod te doen onder de 
nieuwe regeling, 

- in elke raadsinformatiebrief de raad te informeren over de voort-
gang van deze transitie voor de Leusdense samenleving 

 

Voor de raadsvergadering van februari 2014 wordt de Peilnota Soci-
aal Domein  aangeleverd. In dit stuk wordt het vervolgproces be-
schreven voor de 3D`s, waaronder ook de AWBZ. We werken tus-
sentijds  intensief samen met de regiogemeenten onder leiding van 
het regiobureau op het gebied van toegang/ toeleiding, contracte-
ring/ financiering, ict en inkoop voor het totale sociale domein.  
-Wethouder Rolle heeft aangegeven dat het niet mogelijk is om voor 
1 januari 2015 alle huidige gebruikers een nieuw aanbod te doen. 
We streven ernaar om dit zo zorgvuldig en zo snel mogelijk te doen.  
We informeren de raad via de RIB over de actuele zaken van de 
transitie AWBZ op lokaal, regionaal en landelijk niveau. 
 

23 14-11-13 Verzoekt het college: 
- Te zorgen voor continuïteit van de functie van Larikslaan2 met 

het oog op de toekomst door voor 1 januari 2014 duidelijkheid te 
verschaffen; 

- Er zorg voor te dragen dat de organisatie Larikslaan2 niet nu 
hoeft te gaan afbouwen wat in 2015 weer opgebouwd moet wor-
den; 

- Met spoed met Larikslaan2 en anderen te komen tot de in-
richting van het centrale loket in Leusden zodat dit al ruim voor 
2015 in werking kan treden; 

- De financiering van het  centrale loket te halen uit o.a. het transi-
tiearrangement voor de jeugdzorg voor 2015, uit het WMO bud-
get en door een bijdrage van externe financiers(zonder de onaf-
hankelijkheid daarmee te beperken) 

 

Het college heeft op 17 december Larikslaan2 een projectsubsidie 
verstrekt van € 47.830,- om de continuïteit van de dienstverlening te 
waarborgen. De subsidie is gedekt uit het budget woonservicecon-
cept en het budget invoeringskosten decentralisaties. 
 
Het college heeft verder een procesbegeleider ‘herstructurering so-
ciaal domein’ aangesteld om samen met Larikslaan2, Welzijn Leus-
den en de stichting Jeugd & Jongerenwerk vorm te geven aan een  
sociale infrastructuur die aansluit bij de ontwikkelingen in het sociale 
domein. De inrichting van het centrale loket vormt hier een onder-
deel van. 

24 14-11-13 Verzoekt het college: 

 in het nadere ontwerp en de realisatie te zorgen dat MFC Atria, 
naast de brede school en de dierenweide en de gymzaal, een 
maatschappelijke functie voor de wijk kan vervullen, en   

 hierover met de bewoners van de wijk actief in gesprek te blijven 
 

 

25 14-11-13 Verzoekt het college  

 in regionaal verband af te spreken dat in de transitie van de 
jeugdzorg al in 2015 minimaal 20% financiële ruimte door de 
gemeente Leusden zelf wordt ingevuld voor vernieuwing en dat 

 
 Minimaal 20% van het budget in 2015 wordt gebruikt voor de 

verschuiving: nieuwe producten, nieuwe werkwijzen en inrichten van 
het sociaal team naar Leusdense principes, passend bij de Leus-
dense manier van werken en naar Leusdens model. Wij mogen uit-
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dit percentage in de jaren vanaf 2015 toeneemt; 

 af te spreken dat nieuw echt nieuw is, en dat in 2015 maximaal 
80% beschikbaar is voor de inzet van en/of vanuit de oude 
zorgaanbieders;  

 als uitgangspunt af te speken dat 'zelf ingevuld' betekent dat die 
20% van het budget (en de toename daarvan vanaf 2015) niet 
belast is met verplichtingen die niet zijn aangegaan door de ge-
meente Leusden 
 

gaan van een groei in dat percentage op termijn, maar kunnen dat 
niet garanderen. 

 Echt nieuw is de manier van werken, andere processen, 
producten en diensten. Oude zorgaanbieders vernieuwen mee zodat 
er straks geen ‘oud’ meer is. Voor de meeste zorg hebben zich nu 
nog geen nieuwe aanbieders (dwz al volledig toegerust voor de ver-
nieuwing) gemeld. 

 De invulling van het lokale deel van de verschuiving en ver-
nieuwing zal door Leusden worden bepaald. De benodigde afspra-
ken met de aanbieders worden op regionaal niveau gemaakt. Op dat 
niveau spreekt en beslist Leusden mee. Het is niet praktisch en niet 
kostenefficiënt om deze afspraken op lokaal niveau te maken. 
Er wordt in 2014 een lokale kwartiermaker aangesteld die onder-
steund zal worden door een regionale procesbegeleider om het so-
ciale team te gaan samenstellen (sollicitaties op basis van lokale 
profielen) en nieuwe werkwijzen te introduceren waarvoor de deel-
nemers van het sociaal team worden toegerust. Dit wordt ook mee-
genomen in de peilnota aan de raad voor eind februari. 
 

26  Verzoekt het college:  
Alles in het werk te stellen om te voorkomen dat de knip tussen de Hek-
kerdreef en de Jan Wagenaarlaan daadwerkelijk aangebracht moet 
worden. Hierbij worden de best passende maatregelen getroffen op het 
gebied van verkeersveiligheid. Hierbij worden in ieder geval de volgende 
opties meegenomen: 

- Bewerkstelligen gedragsverandering onder automobilisten uit 
Tabaksteeg-Zuid. 

- Verkeershandhaving; 
- Een door de buschauffeurs te bedienen verkeersregelinstallatie; 
- Versneld realiseren van de doorsteek Ben Ponbaan - Grasdro-

gerijweg – Hamersveldseweg; 
- Veilige herinrichting van de verkeerssituatie ter plaatse waarbij 

er rekening mee wordt gehouden dat er géén knip wordt aange-
bracht. 

 

Wordt in de loop van 2014 opgepakt bij de nadere uitwerking van 
het verkeersplan Tabaksteeg.  
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Schriftelijke vragen en verzoeken om inlichtingen 
 
datum Schriftelijke vragen Te beantwoorden voor Beantwoord op 

13-11-06 CDA: verhoging huurprijzen sociale sector 6 december 2013 3 december 2013 

13-12-24 D66: positiebepaling WSL betr. aankoop en realisatie van gebouw Alberik in 
de Biezenkamp 

23 januari 2014 14 januari 2014 

14-01-13 alle fracties: uitgifte kavels Agteveld 12 februari 2014  

 
NB: Alle doorgestreepte toezeggingen, moties en schriftelijke vragen worden als afgedaan beschouwd en zijn in de volgende cyclus verwijderd uit de lijst, 
tenzij een raadslid aangeeft dat de beantwoording onvoldoende is. 


